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Stichting Samenwerking Vlissingen-Ambon 

 

 

Jembatan, nieuwsbrief SSVA 

Nr. 1, 2023 

Voor u ligt weer de digitale nieuwsbrief van SSVA. Na de corona-periode is de SSVA machine weer op 

volle toeren aan het draaien. Het is dan zaak om u te informeren over de activiteiten van onze 

stichting. 

Aan het begin van het jaar had SSVA haar jaarlijkse bijeenkomst bij Stichting Mae Uku in de Molukse 

wijk van Oost-Souburg. In die bijeenkomst werd het jaar 2022 geëvalueerd aan de hand van het 

jaarverslag. Ook het financieel verslag en de activiteiten voor 2023 werden besproken. Zowel het 

jaarverslag als het financieel verslag kunt u vinden op onze website. 

Als u dit leest is ook het Beleidsplan 2023-2026 klaar. In dit plan worden de lijnen uitgezet voor de 

komende drie jaar. Ook het beleidsplan staat binnenkort op onze website. 

Medewerkersbijeenkomst in Mae Uku.  
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Werkbezoeken Ambon 

In februari van dit jaar vertrokken twee Vlissingse delegaties richting Ambon. De delegatie bestond 

uit burgemeester Bas van den Tillaar, wethouder Albert Vader en hun echtgenotes. Het doel was om 

kennis te maken met de (nieuwe) burgemeester van Ambon, Bodewin Wattimena en om de 

projecten van SSVA te bezoeken. Ook stond een ontmoeting met de Nederlandse ambassadeur 

Grijns op het program. Aan het eind van het Ambon bezoek sprak de gemeentelijke delegatie met de 

ambassadeur over de belevenissen op Ambon, de stedenband Vlissingen-Ambon en over de 

activiteiten van SSVA. 

De Vlissingse delegatie bezocht in Ambon onder meer de oogkliniek “Ambon-Vlissingen”, een 

(groene) basisschool, een middelbare school en de Pattimura Universiteit, waar gastcolleges werden 

gegeven. Tevens werd de afvalberg in Toisapu bezocht en kreeg de milieuproblematiek in Ambon de 

volle aandacht. Verder werd de delegatie ontvangen in enkele puskesmas en de ziekenhuizen dr. J. 

Leimena en Siloam. Ook een aantal dorpen werd met een bezoek vereerd en ook hier werd de 

delegatie (ceremonieel) en hartelijk ontvangen. In dit geval met muziek en dans. 

 

Ontmoeting met burgemeester Bodewin Wattimena. 
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Bezoek aan Universiteit Pattimura 

De SSVA-delegatie bestond uit bestuurslid Bob 

Latuheru, Bram Goor (anesthesioloog) en Olav 

van Aubel (uroloog). Deze delegatie trok samen 

op met de Vlissingse delegatie. De focus van de 

SSVA-delegatie lag op de toekomstige 

samenwerking met de ziekenhuizen dr. J. 

Leimena en Siloam. De gesprekken verliepen 

uiterst positief. De samenwerking met het 

ziekenhuis dr. Haulussy waar SSVA haar medische 

projecten urologie en plastische chirurgie 

verrichtte, is ten einde. Het ziekenhuis kampt met 

mismanagement en heeft meer dan eens een 

reprimande gekregen van de autoriteiten 

vanwege de vele klachten van patiënten. SSVA werd afgeraden om de samenwerking voort te zetten.  

Een nieuwe manier van samenwerken ligt in het verschiet. Visies hoe we de samenwerking vorm 

gaan geven zullen uitgewisseld worden om uiteindelijk uit te komen bij de vraag of SSVA hier nog ’n 

rol in kan/moet spelen. We moeten de capaciteit van onze partners zodanig versterken, dat we een 

relatie tussen partners kunnen uitbouwen die de traditionele donor-ontvanger relatie vervangt. 

Uitgangspunt van SSVA is immers dat ontwikkelingswerk eindig moet zijn. 

Vanzelfsprekend sprak de delegatie over de voortzetting van de lopende projecten na de corona 

pandemie. 

Bram Goor en Olav van Aubel geven college op de medische faculteit van Pattimura Universiteit. 

 

Ziekenhuis dr. J. Leimena 
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Alle 22 gezondheidscentra (puskesmas) en de oogkliniek Ambon-Vlissingen krijgen een AED-apparaat. 

Het AED project 

Na twee jaar crowdfunding door onze werkgroep fondsenwerving heeft SSVA ervoor gezorgd dat 

elke puskesmas in de gemeente Ambon en de oogkliniek “Ambon-Vlissingen” de beschikking hebben 

over een AED-apparaat (hartapparaat). Het gaat hier dan om 23 apparaten in totaal. De trainingen 

van het personeel van de gezondheidscentra zijn in volle gang en vanuit de gezondheidsdienst van 

Ambon en SSVA wordt dit nauwgezet gemonitord. 

 

Een AED-apparaat voor puskesmas Hutumuri (links) en voor puskesmas Tawiri. 

 

 . 
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Wederopbouw oogkliniek “Ambon-Vlissingen” 

De wederopbouw ten gevolge van de aardbeving van 2019 is voltooid. In het traject werden 

meegenomen een gebedsruimte, een overdekt terras en een optiekafdeling, waar patiënten na  

behandeling een bril kunnen aanschaffen. Door sponsoring vanuit Nederland kon dit plaatsvinden. 

 

De optiek afdeling. 

 

Oogarts Danny Siegers met burgemeester Van den Tillaar op het nieuwe terras. 
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Wederopbouw Oogkliniek “Ambon-

Vlissingen” in foto’s 
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Lopende projecten 

De werkgroepen  “Childcare” (ontwikkeling van het jonge kind) en “Hygiëne in de puskesmas”  zijn nu 

druk doende om hun project weer op de rails te krijgen na twee jaar vertraging door de corona 

pandemie. Een voortzetting van de activiteiten in Ambon later dit jaar behoort tot de mogelijkheden. 

Nieuwe projecten 

SSVA is bezig om te onderzoeken welke mogelijkheden er zijn om met de genoemde ziekenhuizen en 

de Pattimura Universiteit de cardiologie in Ambon verder te ontwikkelen. Cardioloog Giovanni 

Tahapary (Noordwest ziekenhuisgroep Alkmaar) zal hierin naar alle waarschijnlijkheid een grote rol 

spelen. 

Dit geldt ook voor de urologie met Olav van Aubel (uroloog) en Bram Goor (anesthesioloog). 

Ook is de SSVA bezig om een aantal basisartsen te ondersteunen die een opleiding gaan volgen voor 

oogarts. Dit ter capaciteitsversterking- ontwikkeling van de oogkliniek “Ambon-Vlissingen”. Deze 

artsen zijn al werkzaam in de oogkliniek. 

Op verzoek van de onderwijsdienst van Ambon komt dit jaar een groep leerkrachten uit Ambon naar 

Vlissingen om op basis- en middelbare scholen te kijken hoe het onderwijssysteem hier functioneert. 

 

Website 

Onze website ondergaat binnenkort een complete metamorfose met functies die horen bij een 

eigentijdse stichting voor goede doelen. 

Ontmoeting met ambassadeur Grijns en mevr Van der Geest, plaatsvervangend hoofd van de economische afdeling. 
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Fondsenwerving 

SSVA heeft een werkgroep die zich bezighoudt met fondsenwerving. Zij probeert om particulieren of 

bedrijven te betrekken bij het algemene ontwikkelingswerk van SSVA of voor een specifiek project. 

De werkgroep doet dit door het organiseren van een evenement, via brieven en gesprekken. Het was 

voor de werkgroep onmogelijk om tijdens de coronacrisis activiteiten te organiseren. Maar gelukkig 

kon SSVA vertrouwen op haar trouwe donateurs en sponsoren. 

Sponsoren en donateurs, opgelet! 

Giften van donateurs aan ANBI’s tellen mee voor de giftenaftrek van de inkomstenbelasting. Wie 

periodiek (meerdere jaren achtereen) schenkt aan een ANBI-stichting zoals SSVA kan deze 

schenkingen voor 100% aftrekken. Hiervoor bestaat geen maximum. De Belastingdienst stelt wel een 

aantal eisen aan periodieke schenkingen: donateurs moeten om voor 100% aftrek in aanmerking te 

komen ten minste 5 jaar achtereen ongeveer eenzelfde bedrag overmaken aan dezelfde organisatie. 

Vroeger moest een dergelijke schenkingsovereenkomst worden vastgelegd door een notaris. Nu is 

een overeenkomst tussen de schenker en het goede doel voldoende. 

 

 Vlissingse delegatie op bezoek in het dorp Rutong. 
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Steun de projecten van SSVA. 

Secretariaat : Njonkie Pattinama, ,  06 27 86 92 67, npattinama@gmail.com 
 
NL17 Rabo 03 853 955 90 

 

Redactie Nieuwsbrief Jembatan : Nico Lopulissa, Rob Boddaert 

 

 

 

 

 

Vlissingse delegatie op bezoek in het dorp Rutong. 
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